
ZAPISNIK 
sa 8. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od  28. veljače 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 
- Krunoslav Pribanić, član  
- Dr.Sandra Graf Župčić, član i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 

Sjednici nije nazočio: 
- Igor Suhin, član 

 

 
Usvojen zapisnik sa 7. sjednice od 29.siječnja 2024.godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvješće o radu VMO Kantrida od 1.siječnja 2023. do 31.12.2023.g. 
2. Informacije o programskoj aktivnosti  VMO za 2024.g.-  obilježavanje 8. Mart 
3. Požurnica  Rijeka plusu u svezi  radova po prioritetima za 2023. i radovima za 2024. 
4. Predstojeće programske aktivnosti- Ex tempore, ekološka akcija i okućnice 
5. Prijedlog cjelovitog rješavanja Pulske ulice 
6. Razno 
 

Točka  1 

Predsjednica Vijeća MO, gospođa Višnja Jelenčić otvara raspravu u svezi Izvješća o radu VMO 

Kantrida od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. godine. Nakon kraće rasprave donosi se slijedeći  

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za)  je usvojilo Izvješća o radu VMO Kantrida od 

1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. godine. 

 

Točka  1/2 

Nazočni vijećnici upoznati su sa odgovorom Odsjeka za mjesnu samoupravu upućenog gospođi 

Zvjezdani Galić, članici Građanske inicijative Kantrida u svezi njenog podneska/prigovora glede 

realizacije programskih aktivnosti MO, narudžbenica, računa, izvješća o radu MO Kantrida za 2023.g. 

i općenito rada Vijeća. 

 

 

 

                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

        GRAD RIJEKA  

 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KANTRIDA 
 
KLASA: 024-05/23-01/11  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-4   
Rijeka, 28. veljače 2024. 
 

 
 

 
 



 

Zaključak: 

 

Informacija  primljena na znanje.  

Vijećnici su JEDNOGLASNI (4 za)  da se prijedlozi raznih Izviješća, Zapisnici predloženi za 

usvajanje i drugi materijali Vijeća MO o kojima će vijećnici raspravljati na zakazanoj sjednici 

ubuduće NEĆE SE  dostavljati unaprijed, uz pozive, već će vijećnicima biti uručeni na početku 

te sjednice. 

 

                                                                     Točka  1/3 

Predsjednica se  osvrnula i na mail gospođe Loredane Varljen kojim izražava svoju zabrinutost  jer 

nije dobila odgovor na mail u kojem moli da se Građanska inicijativa Kantrida i građani obavijeste o 

poduzetim radnjama u Pulskoj ulici, te da ih Vijeće obavezno stavi u prepiske koje  se budu slale 

prema Gradu i drugim gradskim službama. Nakon kraće rasprave  

 

Zaključak:                                                        

Vijećnici su JEDNOGLASNI (4 za)  da u prepiske  Vijeća sa Gradom i gradskim službama neće 

se, niti ima potrebe uključivati kako GIK tako ni građane.  

 

 

Točka 2 

Predsjednica Vijeća, gospođa Višnja Jelenčić izvijestila je  nazočne  o predstojećom programskim 

aktivnostima VMO i to: obilježavanje 8. Marta. Također je, upoznala  Vijećnike o  tijeku i radnjama koje 

su poduzete.  

Zaključak: 

Prigodno obilježavanje 8. mart  održati će u četvrtak, 7. ožujka sa početkom u 18 sati.  Aktivnost 

će se provesti bez financijskih sredstava. U kulturno- umjetničkom programu učestvovati će: 

Češka Beseda,  Željko Valenčić ( glazbenik) i  Diana  Rosandić Živković (književnica). Svoje 

radove će izložiti: Anton Tony Ambrozich (skulpture),  Elda Persi Filiferović (ulja na platnu), 

Đina Jurčić i Nikolina Velnić (akril i ulje) i slike od polaznika Radionice Enkaustike. Žene 

Kantride pobrinuti će se za domaće kolače. Poslovni subjekti sa područja  Kantride: TERMO-

ADO USLUGE d. o. o. UNIFORM d.o.o., PEKARA ADRIA d.o.o.  donirati će cvijeće, sokovi, keksi 

i grickalica. 

 

Točka  3 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić podsjetila je vijećnike na upućeni dopis kao i požurnicu Rijeka Plus 

d.o.o., u kojoj smo tražili informacije u svezi realizacije radova po prioritetima za 2023. kao i planu 

realizacije prioriteta za 2024. godinu. Obzirom da Vijeće do sazivanja ove sjednice još nije dobilo 

povratnu informaciju vijećnici se slažu kako sa upitima i  požurnicama prema poduzeću Rijeka Plus 

treba nastaviti sve dok se ne dobije konkretan odgovor. 

 

Zaključak: 

Informacija primljena na znanje. 

 

Točka  4 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić najavila je programske aktivnosti VMO Kantrida koje bi se trebale 

održati do lipnja (po planu) i to: ekološka akcija, akcija mjerenja razine šećera u krvi i krvnoga tlaka, 

izbor najljepše okućnice i Ex tempore. Nakon kraće rasprave  donosi se slijedeći 

 

Zaključak: 

Za organizaciju programsku aktivnost mjerenje razine šećera u krvi i krvnoga tlaka zadužuje 

se dr. Sandra Graf. Predsjednica Vijeća, Višnja Jelenčić osigurati će neophodne trakice za 

mjerenje razine šećera u krvi i tlakomjer.   

Za organizaciju programske aktivnost - ekološka akcija se zadužuje se  gospođa Višnja 

Jelenčić i gosp. Ljubo Martinović da odu u vrtić i sa voditeljicom gospođom Lorenom dogovore 

Ekološku akciju . 

Što se tiče  Ex tempore  dosta kompleksan program, zatražiti će se pomoć od  gospođe Laure 

Erceg, uključiti i naš pododbor za kulturu. 



 

 

 

Točka  5 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić podsjetila je vijećnike na održani sastanak sa predstavnicima KD 
Rijeka plusa na kojemu je dogovoreno da će  kroz prioritete MO (za iduću godinu) i sredstvima 
redovnog održavanja KD Rijeka plusa pokušati pronaći cjelovito rješenje Pulske ulice. 
 
 

Zaključak: 
Za slijedeću godinu pokušati  kroz prioritete odvojiti određeni iznos za sanaciju te ulice, 
zatražiti od Rijeka plusa da se dio odradi kroz redovno održavanje. 
 

 

Točka  6 

Razno 

 

Predsjednica upoznaje vijećnike sa prispjelim e-mail/ dopisima: 
 
- M.J. u kojem traži da se 2 prometna znaka sa sadašnje lokacije spuste niže za cca 75 m na plaži na 

šetalištu Milića Jardasa; mail će se uputiti  nadležnim službama  i zatražiti njihovo mišljenje. 
- Z.Š.u kojem traži postavljanje prometnog ogledala u Pulskoj ulici kod k.br.11; Pristigao odgovor K.D. 

Rijeka plus u kojem navode da će prometno ogledalo postaviti iz redovnog održavanja i da će se isto 
realizirati u što kraćem mogućem roku.   

- Dom Kantrida prijavio je da je na putu prema cesti, autobusu i dječjoj bolnici srušeno stablo koje 
predstavlja veliku opasnost za prolaznike; prijava proslijeđena nadležnoj službi. 

- M.G. u kojem traži rezanje suhih grana i zelenila koje se naslanjaju na fasadu i  mostić oko zgrade 
u ulici Mate Balote k.br.49; Stigao odgovor od nadležnih službi da orezivanje vegetacije oko 
stambene zgrade za sada nije potrebno jer ne pričinjava nikakvu materijalnu štetu niti prijeti sigurnosti 
boravka na tom prostoru.  

- M.C. traži vraćanje prometnog ogledala koje je već bilo postavljeno na betonski stup na samom 
križanju Kastavske ulice i Ulice Prolaz Marčeljeva draga; stigao odgovor nadležnih službi da će se  
prometno ogledalo postaviti u najkraćem mogućem roku. Također u mailu navode da postava znaka 
ne rješava problem nepropisno parkiranih automobila na kolniku, a postava iziskuje prethodnu izradu 
elaborata i ishodovanje potrebnih suglasnosti. 

- M.G. ovl. predst. stanara  Ede Jardasa 17  u kojem  ukazuje na  sve učestaliji odron  kamenja i 
urušavanja na sjeverni dio ulaza  od k.br. 11 do 23. u ulici Ede Jardasa; 

- V.S. uputio je dobronamjernu obavijest o stanju zaštitne ograde između morskog prasca i lučice 

prema 3,maju; 

- Građanska inicijativa Kantrida, Urbani separe i građani T.Z.,M.F.,Z.P.,M.S., putem  maila zatražili su 

očitovanje nadležnih službi Grada Rijeke u svezi sječe drvoreda/drveća u Istarskoj ulici; odgovor 

nadležnih službi  je: sukladno Ugovoru, obavljen je uvid u stanje drvorednih stabala u Istarskoj ulici 

na potezu od spoja s Ulicom Đure Cattia do prilazne ceste za plažu Bivio (cca 600 m) te je uočeno 

da dio istih zbog narušenog zdravstvenog stanja prijeti sigurnosti prometa motornih vozila i prolaza 

pješaka. Naime, oštećenja najčešće nastala uslijed udara motornih vozila, prouzročila su truljenje i 

velike pukotine. Uz navedeno debla su nagnuta nad prometnicom, a što nije u skladu sa Zakonom o 

sigurnosti prometa na cestama, ((NN 67/08, 48/10, 74/11, 80/13, 158/13, 92/14, 64/15, 108/17, 

70/19, 42/20, 85/22, 114/22, 133/23) koji obvezuje da stabla ne smiju ulaziti u profil ceste u visini 

manjoj od 4,5m.Iz svega proizlazi da se opasna stabla treba ukloniti, a na njihova mjesta posaditi 

nova. Slijedom navedenog, kako bismo bili sigurni u svojoj procijeni zatraženo je od tvrtke Urbani 

šumari d.o.o. registrirane za dijagnostiku stabala – ispitivanje zdravstvenog stanja i stabilnosti 

stabala da još jednom provjeri stanje u drvoredu duž Istarske ulice. Nakon obavljene procijene 

utvrđeno je da je potrebno ukloniti 20 koprivića. 

- Od D.l.,L.V. i još 5 građana pristigao je mail u kojem iskazuju svoje nezadovoljstvo stanjem kolnika i 

nogostupa u Pulskoj ulici (razrovana, puna rupa...) kao i nezadovoljstvo radom gradskih službi koji 

ništa ne poduzimaju glede sanacije te prometnice; TD Rijeka plus d.o.o. očitovao se da će se 

sanacija izvršiti u sklopu redovnog održavanja. Obzirom na ostale obveze ugovornih izvođača 

molimo za strpljenje. 

 



 

 

 

- Đ.P. iz ulice Ede Jardasa traži da se na ulazima u ulicu  postave znakovi sa najvećom dopuštenom 

masom vozila od 3,5 tona (osim za komunalna vozila), kako bi se zabranio promet teških vozila; 

prijedlog nadležnih stručnih službi je da se na ukupno tri lokacije tj. sa sjeverne i južne strane ulaza 

u Ulicu Ede Jardasa  te dodatno na raskrižju ulica Milutina Bataje – Ivana Zavidića-Bože Vidasa 

postave prometni znakovi izričite naredbe kojim bi se ograničilo prometovanje vozila čija ukupna 

masa prelazi 5,5 tona.  

 
 
 
Sjednica je završena u 19 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 4 (četiri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
   Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  


